



## 二零二四至二零二五年度 十月份 學校通告

敬啟者：

現有以下重要事項，敬希 台端垂注，並加配合，以收學校與家庭雙軌教育之效。

### 一、中一至中六級上學期統一測驗安排

本校由二零二四年十月二十一(星期一)至十月二十五日(星期五)舉行中一至中六級上學期統一測驗。**學生須於上午 8:05 前返抵學校**。如只需要應考第二或第三節，學生須於該節開考前二十分鐘返抵學校。如當天沒有測驗，學生不需要回校。請參閱【附件一】之「測驗時間表」。測驗範圍已上載學校網頁。敬希督促 貴子弟勤加溫習，爭取佳績。測驗進行期間，學生必須嚴守各項考試規則(請參閱學生手冊第 8—9 頁)，違規者將被處分。有關全學年持續性評估、測驗及考試分數比例可參閱九月份通告。

此外，本校准予學生升班或留班一向都有清晰的準則，除了評估學生的全年總成績外，也會根據其操行及出席率作整體的考慮。有關升留班準則可參閱學生手冊第 20—21 頁。

### 二、中五及中六級家長晚會 (只適用於中五至中六級)

本校將於二零二四年十月十日(星期四)下午六時至七時四十五分舉行「中五及中六級家長晚會」。現誠邀家長出席。有關程序如下：

1. 聯招及多元出路簡介
2. 正向管教「小貼士」
3. 家長與班主任會談

因座位有限，是次家長會最多安排兩位家長出席，學生不需要出席。

### 三、書展

圖書館將於二零二四年十月十六日(星期三)至十七日(星期四)舉辦書展，學生可即場購買各類書籍。接受的付款方式包括現金和八達通，歡迎各同學踴躍參加，享受閱讀的樂趣。

### 四、香港教育城「e 悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」

#### 「e 悅讀學校計劃」

為幫助學生建立閱讀習慣，本校已參加由香港教育城(教城)舉辦的「e 悅讀學校計劃」。學生可利用電腦、平板電腦或智能電話，登入「教城書櫃」應用程式或瀏覽器版本，無限次閱讀學校已訂閱的書籍。現誠邀 貴家長支持此計劃，鼓勵 貴子女於家中享受閱讀電子書的樂趣。學生揀選電子書籍的步驟如下：

1. 以教城學生帳戶登入「e 悅讀學校計劃」網頁 (<https://www.hkreadingcity.net/ereadscheme>)。



香港教育城登入資料		
用戶名稱	密碼	詳情
hlc-s20XXYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none"> <li>S20XXYYY 為學生註冊編號</li> <li>YYYYMMDD 為同學的出生日期（如出生日期為 2008 年 10 月 5 日，密碼即為：Stu20081005）</li> </ul> <p>★ 首次登入後系統會要求立即更改密碼</p>

- 點選任何已訂閱的閱讀組合。
- 揀選想閱讀的書籍，再按「加入教城書櫃」。
- 成功加入後會出現「閱讀電子書」鍵，只需一按即可開啟「教城書櫃」開始閱讀。

## 網上試題學習平台

網上試題學習平台 (<https://www.edcity.hk/oqb/zh-hant>) 是專為「促進學習的評估」而設計的平台，由香港考試及評核局提供的歷屆公開試題目，涵蓋 10 個學科，包括數學、物理、生物、化學、經濟、地理、資訊及通訊科技、企業、會計與財務概論、旅遊與款待和體育。本校已參與「全校訂購全科」模式，可供全校師生使用。



## 五、星級家長教育講座

為慶祝本校五十五周年校慶，本校即將舉辦一連串校慶活動，其中一個重點項目是由星級家長教育講座。此次講座旨在提供一個專業交流平台，讓家長們更充份了解孩子的學習需要及成長發展，協助家長在孩子的成長路上並肩同行。現誠摯邀請 家長們一起參與，詳情如下：

日期：二零二四年十月二十六日（星期六）

講座時間：下午二時十五分至三時四十五分

地點：本校禮堂

講座主題：如何培育子女的自信心及自學能力？

講者：資優教育顧問 麥何小娟女士

麥太是資優教育專家、美國（兒科）及澳洲註冊職業治療師、持教育碩士及資優教育文憑，從事兒童發展及治療工作超過 35 年，著作《我的女兒麥明詩：一張白紙到 10 優的培育經歷》。

請參閱【附件二】的活動海報，以獲取更多報名信息和活動細節。

## 六、教育局資訊—和諧校園：一站式熱線及輔導服務

新學年開始，相信家長和學生一樣對新一年的學習都充滿了期待。家長在子女的成長和學習過程中扮演非常重要的角色，我們鼓勵家長主動關心子女的學校生活，了解他們的學習進展和成長需要，並鼓勵他們分享在校的點滴經歷。

為進一步支援學生及家長處理學生朋輩間的衝突或校園欺凌問題，教育局委託香港遊樂場協會提供「和諧校園：一站式熱線及輔導服務」【附件三】，由註冊社工提供專業意見和輔導服務。有需要尋求協助的學生和家長，可以透過熱線電話 5507 1896、WhatsApp 及 WeChat 尋求諮詢及輔導服務。學生及家長也可瀏覽香港遊樂場協會「和諧校園：一站式熱線及輔導服務」網頁

(<https://harmonioushotline.hkpa.hk>) 及社交媒體專頁，以獲取更多資訊。有關學生訓輔事宜的查詢，歡迎家長聯絡學校社工/訓輔組老師。

## 七、取消聯校運動會

因應嗇色園聯校活動的新安排，原定於二零二五年二月二十一日之「聯校運動會」已取消，當天將依時間表上課。

有關上述各項通告，台端如有疑問，歡迎致電本校校務處查詢。

此致  
貴家長 / 監護人

嗇色園主辦可立中學校長  
黎洛琪 謹啟  
(黎洛琪校長)



二零二四年九月三十日

十月份 學校通告  
[請於十月七日或之前簽妥回條]  
【回 條】

敬覆者：

頃閱來函，已知悉下列各項通告事宜，本人定當予以配合：

- 一、中一至中六級上學期統一測驗安排
- 二、中五及中六級家長晚會 (只適用於中五至中六級)

本人將會出席。出席人數：\_\_\_\_\_

希望在家長會了解的事項/與班主任討論以下事宜：(如有)

---

本人未能出席。

\*請在適當方格內加“✓”號

- 三、書展
- 四、香港教育城「e悅讀學校計劃」及「網上試題學習平台」
- 五、星級家長教育講座
- 六、教育局資訊—和諧校園：一站式熱線及輔導服務
- 七、取消聯校運動會

此覆

嗇色園主辦可立中學校長

家長姓名：\_\_\_\_\_

簽署：\_\_\_\_\_

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_



可立中學(嗇色園主辦)  
Ho Lap College (Sponsored by Sik Sik Yuen)

九龍新蒲崗爵祿街 15 號 15 Tseuk Luk Street, San Po Kong, Kowloon  
電話/Tel : (852) 2322 2229 傳真/Fax : (852) 2320 2414  
網址/Website : <http://www.holap.edu.hk>



2024-2025  
Circular October 2024

30<sup>th</sup> September 2024

Dear Parents / Guardians,

Please note the following arrangements:

**1. Arrangement for the First Term Uniform Test**

The First Term Uniform Test for S.1 to S.6 students will be held from **21<sup>st</sup> October 2024 (Monday) to 25<sup>th</sup> October 2024 (Friday)**. **Students are to return to school no later than 8:05 a.m.** For students who have tests only in the second or third session, they are required to return to school at least 20 minutes before the start of the test. Students do not need to return to school if no test is arranged on that day. Please refer to **Annex I** for the Uniform Test timetable. The Uniform Test coverage has been uploaded to the school webpage. Students are urged to study hard and strive for the best results.

During the test period, all students have to strictly comply with the tests and exams regulations (Please refer to P.8-9 of the Student Handbook). A breach of any regulations will lead to a penalty. For the weightings of continuous assessment, uniform tests and examinations, please refer to the September Circular.

Moreover, students have to fulfill a set of standards and requirements for promotion. In addition to the academic results for the entire academic year, students' conduct and attendance will also be taken into consideration. Please refer to P.20-21 of the Student Handbook for the student promotion requirements.

**2. S.5 and S.6 Parents' Meeting (applicable to S.5 and S.6 only)**

The S.5 and S.6 Parents' Meeting has been scheduled on 10<sup>th</sup> October 2024 (Thursday) from 6:00 to 7:45 p.m. The rundown of the whole event is listed below:

1. A talk on JUPAS and multiple pathways
2. Positive parenting tips
3. Meeting S.5 and S.6 class teachers

We cordially invite you to attend the above-mentioned event. Due to limited seating capacity, we welcome at most two parents from each family to attend. Students are not required to attend the meeting.

**3. Book Fair**

The library is holding a book fair from 16<sup>th</sup> to 17<sup>th</sup> October 2024. Students will have the opportunity to purchase a diverse selection of books. Accepted payment methods include cash and Octopus card. All students are encouraged to participate and indulge in the pleasure of reading.

#### **4. ‘eRead Scheme’ and ‘Online Question Bank (OOB) Platform’ of Hong Kong Education City ‘eRead Scheme’**

In order to develop students’ reading habits, the school has joined the ‘eRead Scheme’ of Hong Kong Education City (EdCity). By logging in to the ‘EdBookShelf’ App or web version with computers, tablets or smartphones, students can enjoy unlimited access to the subscribed books. Please encourage your child to read eBooks at home.

##### Steps of reading eBooks:

1. Log in to ‘eRead Scheme’ webpage (<https://www.hkreadingcity.net/en/ereadscheme>) with EdCity student account.



<b>HKEd City login information</b>		
<b>Login name</b>	<b>Password</b>	<b>Details</b>
hlc-s20XXYYY	StuYYYYMMDD	<ul style="list-style-type: none"><li>• S20XXYYY is the student’s registration number</li><li>• YYYYMMDD is the student’s birthday (e.g. 5<sup>th</sup> October 2008, the password is Stu20081005)</li><li>★ You are required to change the passwords upon your first login</li></ul>

2. Select any subscribed reading package.
3. Choose the eBook of your choice, and click ‘Add to EdBookShelf’.
4. A ‘Read eBook’ button will appear, simply click it to start reading on ‘EdBookShelf’.

##### **Online Question Bank (OOB) Platform**

Online Question Bank (<https://www.edcity.hk/oqb/en>) is an online learning platform designed to facilitate ‘Assessment for Learning’. The questions are mainly from past papers provided by the Hong Kong Examinations and Assessment Authority (HKEAA), covering 10 subjects which include Mathematics, Physics, Biology, Chemistry, Economics, Geography, Information and Communication Technology, Business, Accounting and Financial Studies, Tourism and Hospitality Studies and Physical Education. Our school has joined the ‘whole school’ subscription model that allows the use of the platform for all students and teachers.



## **5. Star Parent Education Seminar**

To celebrate the 55th anniversary, our school will hold a series of celebration activities, one of which will be the Star Parent Education Seminar. The seminar aims to provide a professional exchange platform for parents to better understand their children's learning needs and growth and development, and to help parents walk side by side on their children's growth path. Parents are cordially invited to participate in the event as follows:

Date: 26<sup>th</sup> October 2024 (Saturday)  
Time: 2:15 p.m. – 3:45 p.m.  
Venue: School Hall  
Topic: How to Nurture Children's Self-Confidence and Self-learning Ability?  
(Conducted in Cantonese)  
Speaker: Ms Mak Ho Siu-ken, Silvia (Gifted Education Consultant)  
Silvia is an expert in gifted education, a registered occupational therapist specializing in paediatrics in both the United States and Australia, and holds a master's degree in education along with a university diploma in gifted education. She has over 35 years of experience in child development and therapy.

For more information on registration and event details, please refer to the event poster in **Annex II**.

## **6. EDB resources - Harmonious School: One-Stop Hotline and Counselling Services**

At the beginning of the new school year, parents and students are full of expectations for learning in the new year. Parents play a very important role in their children's growth and learning, and we encourage parents to take the initiative to care about their children's school life, understand their learning progress and growth needs, and encourage them to share their experiences at school.

To further support students and parents in dealing with peer-to-peer conflict or bullying in schools, the Education Bureau (EDB) has commissioned the Hong Kong Playground Association to provide the "Harmonious School: One-stop Hotline and Counselling Service" [Annex III] with registered social workers providing professional advice and counselling services. Students and parents in need of assistance can seek consultation and counselling services through the hotline at 5507 1896, WhatsApp and WeChat. Students and parents can also visit the website of "Harmonious School: One-stop Hotline and Counselling Service" at Hong Kong Playground Association

(<https://harmonioushotline.hkpa.hk>) and social media for more information. For enquiries on student discipline and counselling, parents may contact the school social workers/teachers of the discipline and student counselling committee.

## **7. Cancellation of the Joint School Sports Day**

Due to the new arrangements for the Sik Sik Yuen joint school events, the Joint School Sports Day has been cancelled. Normal lessons will be held on 21<sup>st</sup> February 2025 (Friday).

Should you have any inquiries, please do not hesitate to contact the school office.

Thank you very much for your kind attention.

Yours faithfully,

Ms. LAI Lok-ki  
Principal



**Reply Slip**  
*(Please return the slip on or before 7<sup>th</sup> October 2024)*

Date: \_\_\_\_\_

Dear Principal,

I fully understand the following circulars and the contents of which are noted.

**1. Arrangement for the First Term Uniform Test**

**2. S.5 and S.6 Parents' Meeting (applicable to S.5 and S.6 only)**

I **would attend** the event. (Number of parents: \_\_\_\_\_)

*I would like to know more about and/or discuss the following item(s) with the class teachers (if any):*

I **would not attend** the event.

*\*Please tick the appropriate box.*

**3. Book Fair**

**4. 'eRead Scheme' and 'Online Question Bank (OQB) Platform' of Hong Kong Education City**

**5. Star Parent Education Seminar**

**6. EDB resources - Harmonious School: One-Stop Hotline and Counselling Services**

**7. Cancellation of the Joint School Sports Day**

Parent's name: \_\_\_\_\_ Signature: \_\_\_\_\_

Student's name: \_\_\_\_\_

Student's class & class no.: \_\_\_\_\_ ( )



**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)**

附件一 Annex I

**2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 1)**

<b>SESSION</b>	<b>VENUE</b>	<b>2024-10-21 (MON)</b>	<b>2024-10-22 (TUE)</b>	<b>2024-10-23 (WED)</b>	<b>2024-10-24 (THU)</b>	<b>2024-10-25 (FRI)</b>
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	1A (Rm304) 1B (Rm303) 1C (Rm302) 1D (Rm301)	S1-MATH 08:30 – 09:45 (75 mins)	S1-CHIN 08:30 – 09:45 (75 mins)	S1-ENG 08:30 – 09:30 (60 mins)	S1-CES 08:30 – 09:15 (45 mins)	
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	1A (Rm304) 1B (Rm303) 1C (Rm302) 1D (Rm301)	S1-CHIS 10:45 – 11:30 (45 mins)	S1-GEOG 10:45 – 11:30 (45 mins)	S1-HIST 10:45 – 11:30 (45 mins)	S1-SCJ 10:45 – 11:30 (45 mins)	

**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)**

附件一 Annex I

**2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 2)**

<b>SESSION</b>	<b>VENUE</b>	<b>2024-10-21 (MON)</b>	<b>2024-10-22 (TUE)</b>	<b>2024-10-23 (WED)</b>	<b>2024-10-24 (THU)</b>	<b>2024-10-25 (FRI)</b>
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	2A (Rm204) 2B (Rm203) 2C (Rm202) 2D (Rm201)	S2-ENG 08:30 – 09:30 (60 mins)	S2-L&S 08:30 – 09:15 (45 mins)	S2-MATH 08:30 – 09:45 (75 mins)	S2-CHIN 08:30 – 09:45 (75 mins)	
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	2A (Rm204) 2B (Rm203) 2C (Rm202) 2D (Rm201)	S2-GEOG 10:45 – 11:30 (45 mins)	S2-HIST 10:45 – 11:30 (45 mins)	S2-SCJ 10:45 – 11:30 (45 mins)	S2-CHIS 10:45 – 11:30 (45 mins)	

**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)  
2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 3)**

附件一 Annex I

<b>SESSION</b>	<b>VENUE</b>	<b>2024-10-21 (MON)</b>	<b>2024-10-22 (TUE)</b>	<b>2024-10-23 (WED)</b>	<b>2024-10-24 (THU)</b>	<b>2024-10-25 (FRI)</b>
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	3A (Rm309) 3B (Rm307) 3C (Rm306) 3D (Rm305)	S3-CHEM 08:30 – 09:15 (45 mins)	S3-ENG 08:30 – 09:30 (60 mins)	S3-L&S 08:30 – 09:30 (60 mins)	S3-CHIN 08:30 – 09:45 (75 mins)	S3-MATH 08:30 – 09:45 (75 mins)
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	3A (Rm309) 3B (Rm307) 3C (Rm306) 3D (Rm305)	S3-BIO 10:45 – 11:30 (45 mins)	S3-CHIS 10:45 – 11:45 (60 mins)	S3-GEOG 10:45 – 11:45 (60 mins)	S3-HIST 10:45 – 11:45 (60 mins)	S3-PHY 10:45 – 11:30 (45 mins)

**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)  
2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 4)**

附件一 Annex I

<b>SESSION</b>	<b>VENUE</b>	<b>2024-10-21 (MON)</b>	<b>2024-10-22 (TUE)</b>	<b>2024-10-23 (WED)</b>	<b>2024-10-24 (THU)</b>	<b>2024-10-25 (FRI)</b>
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	4A (Rm205) 4B (Rm206) 4C (Rm207) 4D (Rm208)	S4-CS 08:30 – 09:15 (45 mins)	S4-ENG 08:30 – 10:00 (90 mins)	S4-CHIN 08:30 – 10:00 (90 mins)	S4-MACO 08:30 – 10:00 (90 mins)	S4-CHEM 08:30 – 09:30 (60 mins) X2: Rm205 X3: Rm206
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	4A (Rm205) 4B (Rm206) 4C (Rm207) 4D (Rm208)	S4-CHIS 10:45 – 12:05 (80 mins) X2: Rm205 ----- S4-ICT 10:45 – 11:45 (60 mins) X2: Rm206 ----- S4-TH 10:45 – 11:45 (60 mins) X2: Rm207	S4-BIO 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm205 X2: Rm206	S4-BAFS 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm205 ----- S4-HIST 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm206 ----- S4-PHY 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm207	S4-GEOG 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm205 X3: Rm206	S4-ECON 10:45 – 11:45 (60 mins) X3: Rm206 ----- S4-PED 10:45 – 11:45 (60 mins) X3: Rm207 ----- S4-VAD 10:45 – 11:30 (45 mins) X3: Art Rm

**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)**  
**2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 5)**

附件一 Annex I

SESSION	VENUE	2024-10-21 (MON)	2024-10-22 (TUE)	2024-10-23 (WED)	2024-10-24 (THU)	2024-10-25 (FRI)
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	5A (Rm104) 5B (Rm105) 5C (Rm106) 5D (Rm209)	S5-CHIN 08:30 – 10:00 (90 mins)	S5-MACO 08:30 – 10:00 (90 mins)	S5-CS 08:30 – 09:15 (45 mins)	S5-ENG 08:30 – 10:00 (90 mins)	S5-GEOG 08:30 – 09:45 (75 mins) X1: Rm104 X3: Rm105
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	5A (Rm104) 5B (Rm105) 5C (Rm106) 5D (Rm209)	S5-CLIT 10:45 – 12:15 (90 mins) X3: Rm104 ----- S5-ECON 10:45 – 11:45 (60 mins) X3: Rm105 ----- S5-PED 10:45 – 11:45 (60 mins) X3: Rm106 ----- S5-VAD 10:45 – 11:30 (45 mins) X3: Art Rm	S5-CHEM 10:45 – 11:45 (60 mins) X2: Rm104 X3: Rm105	S5-CHIS 10:45 – 12:20 (95 mins) X2: Rm104 ----- S5-ICT 10:45 – 12:15 (90 mins) X2: Rm105 ----- S5-TH 10:45 – 11:45 (60 mins) X2: Rm106	S5-BIO 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm104 X2: Rm105	S5-BAFS 10:45 – 12:00 (75 mins) X1: Rm104 ----- S5-HIST 10:45 – 12:00 (75 mins) X1: Rm105 ----- S5-PHY 10:45 – 11:45 (60 mins) X1: Rm106
<b>Session3</b> Start time: 14:00	5A (Rm104) 5B (Rm105) 5C (Rm106) 5D (Rm209)	S5-MAM1 14:00 – 15:00 (60 mins) M1: Rm104 ----- S5-MAM2 14:00 – 15:00 (60 mins) M2: Rm105				

**HO LAP COLLEGE (SPONSORED BY SIK SIK YUEN)**  
**2024-25 First Term Uniform Test (Secondary 6)**

附件一 Annex I

<b>SESSION</b>	<b>VENUE</b>	<b>2024-10-21 (MON)</b>	<b>2024-10-22 (TUE)</b>	<b>2024-10-23 (WED)</b>	<b>2024-10-24 (THU)</b>	<b>2024-10-25 (FRI)</b>
<b>Session 1</b> Start time: 08:30	HALL	S6-ENG 08:30 – 10:00 (90 mins)	S6-CHIN 08:30 – 10:00 (90 mins)	S6-MACO 08:30 – 10:00 (90 mins)	S6-CS 08:30 – 09:50 (80 mins)	S6-BIO 08:30 – 09:30 (60 mins)
<b>Session 2</b> Start time: 10:45	HALL	S6-BAFS 10:45 – 12:15 (90 mins)	S6-GEOG 10:45 – 12:15 (90 mins)	S6-CLIT 10:45 – 12:15 (90 mins)	S6-CHEM 10:45 – 11:45 (60 mins)	S6-CHIS 10:45 – 12:20 (95 mins)
		----- S6-HIST 10:45 – 12:00 (75 mins)		----- S6-ECON 10:45 – 12:15 (90 mins)		----- S6-ICT 10:45 – 12:15 (90 mins)
		----- S6-PHY 10:45 – 11:45 (60 mins)		----- S6-PED 10:45 – 12:15 (90 mins)		----- S6-TH 10:45 – 12:15 (90 mins)
<b>Session 3</b> Start time: 14:00	HALL			S6-MAM1 14:00 – 15:00 (60 mins)		
				----- S6-MAM2 14:00 – 15:00 (60 mins)		



可立中學五十五周年校慶呈獻

# 可立家長學院

## HLC PARENT ACADEMY

### 星級家長講座 第 1 擊

#### 「如何培育子女的自信心及自學能力？」

麥何小娟女士 - 教出「十優」女兒麥明詩

- ✦ 美國（兒科）及澳洲註冊職業治療師
- ✦ 教育碩士及資優教育大學後文憑
- ✦ 資優教育專家，從事兒童發展及治療工作超過35年
- ✦ 著作《我的女兒麥明詩 - 一張白紙到十優的培育經歷》

歡迎各中小學家長參加，費用全免。

2024年10月26日（六）

下午 2 時 15 分至 3 時 45 分

可立中學禮堂（新蒲崗爵祿街 15 號）



請即以二維碼報名  
查詢：2322 2229  
名額有限，額滿即止



歡迎追蹤可立專頁以獲得本校最新資訊 SSYHLC



# 和諧校園： 一站式熱線及輔導服務

🏠 家長支援

▶ 學生活動

⚙️ 社區教育

# 5507 1896



專業輔導

朋輩相處

預防校園/網絡欺凌

諮詢服務



如遇到社交困難或欺凌/衝突危機，歡迎與我們聯絡。

服務時間：上午9：30 - 晚上9：30 星期一至六 (公眾假期除外)

服務對象：中、小學學生及家長

想了解更多，歡迎Like及Share我們的Facebook/Instagram或瀏覽網頁。

